
Milé spolužačky, milı́ spolužáci,

jako předsedovi Studentské komory Akademického senátu Přı́rodovědecké fakulty MU
(dále jen SKAS) se mi dostalo této jedinečné přı́ležitosti napsat vám několik řádků, na kterých
bych rád představil náplň našı́ činnosti.

Jak možná už vı́te, vedenı́ fakulty, tj. takovou naši vládu, tvořı́ děkanát v čele s panem
děkanem a panı́ tajemnicı́. Akademický senát pak v tomto pojetı́ představuje parlament.
Jedná se o samosprávný zastupitelský orgán, který např. navrhuje děkana ke jmenovánı́
rektorovi nebo schvaluje fakultnı́ rozpočet, ale plnı́ i řadu dalšı́ch neméně důležitých povin-
nostı́ vymezených mu Statutem PřF. Celkový počet členů senátu je 27, z čehož na SKAS
připadá 12 křesel. Dı́ky tomu je naše pozice studentských zástupců poměrně silná v porov-
nánı́ s ostatnı́mi fakultami a univerzitami. Jako senátoři jsme rovněž členy senátnı́ch komisı́
(dokumentačnı́, ekonomické, legislativnı́ a studijnı́) a disciplinárnı́ komise fakulty, na jejichž
chodu se podı́lı́me.

Za dobu našeho již dvouletého působenı́ jsme z pozice SKAS však řešili i řadu jiných,
specifických záležitostı́, ze kterých uvedu jen ty nejvýznamnějšı́. Po létech anarchie jsme
zorganizovali systém rozdělovánı́ skřı́něk na přı́rodovědném úseku Univerzitnı́ho kampusu
Bohunice. Holdovali jsme za přesunutı́ přı́slušné části studijnı́ho oddělenı́ na UKB, což sice
bohužel nelze z provoznı́ch a finančnı́ch důvodů provést, avšak naše úsilı́ vedlo alespoň
k malému prodlouženı́ úřednı́ch hodin na Kotlářské, přı́tomnosti studijnı́ch referentek na
UKB v prvnı́ch, nejvytı́ženějšı́ch dnech semestru, a k vyššı́ informovanosti o možnostech
vyřı́zenı́ běžných věcı́ elektronickou formou nebo přes podatelnu.

V areálu Kotlářská jsme se podı́leli na přı́pravě rekonstrukce přı́zemı́ Ústřednı́ knihovny
PřF, která tak maximálně zohlednila požadavky studentů (skupinové studovny, relaxačnı́
prostor a vybavená kuchyňka včetně prostoru pro občerstvenı́) zjištěné prostřednictvı́m na-
šeho dotaznı́kového šetřenı́. Z mého osobnı́ho pohledu a zkušenostı́ i dle dalšı́ch ohlasů se
tato rekonstrukce velice vydařila, za což bych zde rád poděkoval vedenı́ fakulty a knihovny.
Rovněž jsme usilovali o vybudovánı́ dalšı́ch, bočnı́ch vstupů do areálu, tzv. branek, z ulic
Veveřı́ a Kounicova, avšak vzhledem k bezpečnosti areálu a demokratické podstatě senátu
jsme doposud neuspěli.

Dalšı́ novinky ze zasedánı́ senátu můžete sledovat na stránkách www.sci.muni.
cz/cz/AS/, přı́spěvky SKAS můžete odebı́rat na našı́ FB stránce www.facebook.com/
SKASprirodovedaMU a samozřejmě máte-li jakýkoliv dotaz, přánı́, stı́žnost či návrh na
zlepšenı́, neváhejte se na nás obrátit.

Na závěr bych rád podotkl, že probı́hajı́/proběhly doplňujı́cı́ volby do SKAS, ve kterých
určitě kandidujte. Pokud jste je prošvihli, tak nezoufejte, nebot’ za rok budou dalšı́, řádné.
Kromě privilegia pozvánı́ na každoročnı́ vánočnı́ večı́rek fakulty představuje pozice student-
ského senátora jedinečnou přı́ležitost, jak nejen nahlédnout do vedenı́ tak velké organizace,
jakou je fakulta, ale zároveň se i na jejı́m vedenı́ podı́let a přispět tak k jejı́mu dalšı́mu rozvoji.

A již úplným závěrem vám do nadcházejı́cı́ho akademického roku přeji co nejvı́ce
studijnı́ch i osobnı́ch úspěchů a hlavně radost z poznánı́!

Marek Lahoda, předseda SKAS PřF MU
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